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Записник са треће седнице Савета родитеља  
у  школској 2024/2025 години. 

 
 

Дана 20.11.2024. године са почетком у 18:30 часова одржана  је трећа  седница  
Савета  родитеља  за  школску  2024/2025. годину. Седница је завршена у 20:15 часова. 
Седници су присуствовали директор школе Jована Миленковић, педагог школе Татјана 
Перишић и представници 21 одељења, замена представника за 2 одељења и нису 
присуствовали представници 13 одељења. 
 

  СЕДНИЦА бр.: 
  

1.  2.  3. 
  

2024/2025 
11.9. 24.10. 20.11. 

  школа школа школа 
1. Никола Дервишевић I1 * * * 
2. Ана Трипковић I2 * * * 
3. Тијана Вељковић I3 * * * 
4. Михаела Црнобори Јанић I4 * * * 
5. Миња Југовић Јањић I5  *  *  * 
6. Весна Џогаз Манџукић II1 * * * 
7. Далибор Стојановић II2 * * * 
8. Никола Илић II3  *  *  * 
9. Катарина Павловић II4 * ---- ---- 
10. Јелена Иванов III1 * ---- зам 
11. Сузана Радивојевић III2  *  * ---- 
12. Светлана Ристић III3 ----- * * 
13. Марина Мирковић III4 * * ---- 
14. Владо Магараш IV1 * ---- ---- 
15. Зорица Јеремић IV2 * * * 
16. Братислав Илић IV3 * * ---- 
17. Ана Никетић IV4 * * * 
18. Маргита Сератлић V1 * * ---- 
19. Сенка Влатковић Одавић V2 * ---- * 
20. Гордана Рудовић V3 * * зам 
21. Маја Лилић V4 * * * 
22. Јасмина Белић V5 * * * 
23. Драгана Рајковић VI1 * * ---- 
24. Снежана Вукашиновић VI2 * * ---- 
25. Јована Даковић Ћириловић VI3 *  ---- * 
26. Ирина Славковић VI4 * * ---- 
27. Ивана Ћирковић VI5 * * * 
28. Анђелка Гојковић VII1 зам * * 
29. Маја Верлашевић VII2 * * * 
30. Јелена  Будисављевић VII3  *  *  * 
31. Наташа Јевђенијевић VII4  *  *  * 
32. Милица Павловић VIII1 ------ ---- ---- 
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33. Јелена Спасовић VIII2 * * ---- 
34. Алекса Васовић VIII3 * * ---- 
35. Марија Минић VIII4 * ---- ---- 
36. Душан Марковић VIII5 * ---- * 

 
 

 
Председник Савета је отворила седницу и предложила дневни ред који је 

једногласно усвојен и констатовано је да постоји кворум за одржавање седнице. 
 
На седници су разматране следеће тачке дневног реда: 
 

1. Усвајање записника са претходних седница  
2. Упознавање са успехом ученика у учењу и владању на крају првог тромесечја 
3. Разматрање реализованих активности у оквиру програма заштите ученика од 
насиља, злостављања и занемаривања и дискриминације 

4. Разматрање извештаја о реализованим екскурзијама, излетима и наставе у природи 
5. Формирање комисије за избор фотографске куће и доношење одлуке о изради 
алманаха за школску 2024-2025. годину 

6. Питања и предлози родитеља за побољшање сарадње родитеља са школом у циљу 
унапређивања рада школе 

7. Упознавање са записником инспекцијског надзора 
8. Разно 

 
 
1. Усвајање записника са претходних седница 
 

Једногласно усвојени записници са предходних седница. 
 
 
2. Упознавање са успехом ученика у учењу и владању на крају првог тромесечја 
 

Директорка је напоменула да Одељењска већа старијих разреда и Наставничко веће 
нису одржани због штрајка просветних радника те ови извештаји су пресек из електронског 
дневника. 

Педагог је прочитала извештај и упознала Савет са Извештајем о успеху и владању  
ученика за прво тромесечје школске 2024-25.  
 
 
3. Разматрање реализованих активности у оквиру програма заштите ученика од 
насиља, злостављања и занемаривања и дискриминације 
 
 Педагог школе је упознала Савет родитеља са активностима и програмима који су 
реализовани у протеклом периоду од почетка школске године. Одржано је 15 радионица у 
сарадњи са МУП-ом, формиран је Вршњачки тим, реализоване су активности у оквиру 
манифестације Радост Европе у оквиру Дечије недеље, обележен је Дан толеранције у 
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оквиру различитих предмета и чос-а, у одељењима 8-3 и 7-1 реализује се програм  Вештине 
за адолесценцију. У оквиру програма Превенције дискриминације имамо више активности 
који се реализују и ученички Парламент је упознат са Правилником о примени протокола о 
заштити од насиља и предложено је да се обуче чланови ученичког парламента за вршњачку 
едукацију на тему Ненасилне комуникације. 
 

• Пројекат SBB и UNICEF 
 
Представник одељења 1-5, Миња Југовић Јањић понудила је школи сарадњу у оквиру 

радионица и низа предавања о безбедности на интернету. Предавања обухватају све 
друштвене мреже и дигиталне изазове и опасности које пружају. Поред предавања и 
радионица за старије разреде прилагодиће се садржај и млађим разредима. Програм би се 
одвијао крајем новембра и почетком децембра.  
 
Идеја је и да се уради једно додатно предавање за ученице старијих разреда на тему 

Сексуално узнемиравање и педофилија. То би била интерактивна радионица. 
 
Савет родитеља је једногласно усвојио предлог и сагласан је да се реализују оба пројекта: о 
безбедности на интернету за све разреде као и сексуалном узнемиравању за ученице виших 
разреда. 
 
4. Разматрање извештаја о реализованим екскурзијама, излетима и наставе у природи 
 

Размотрени су извештаји о реализованим излетима, наставом у природи и 
екскурзији. 

Реализовани су излети за први и други разред, настава у природи за трећи и четврти 
разред и екскурзија осмог разреда. Све је прошло у најбољем реду. 
 
5. Формирање комисије за избор фотографске куће и доношење одлуке о изради 
алманаха за школску 2024-2025. годину 
 
 Након краће дискусије о потреби фотографисања и израде алманаха те предлогу да 
учествују сва деца школе без обавезе да купују алманах усвојен је предлог за израду истог. 
Да бисмо избегли прошлогодишњи додатни трошак јер смо алманах израђивали накнадно 
уз фотографисање биће у понуди ове године. 
 
Одабрана комисија:  
 

1. Анћелка Гојковић, 7/1 
2. Маја Верлашевић, 7/2 
3. Јована Даковић Ћириловић, 6/3 

 
Директорка је предала комисији пристигле понуде. 
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6. Питања и предлози родитеља за побољшање сарадње родитеља са школом у циљу 
унапређивања рада школе 
 

Никола Илић обавестио је чланове Савета родитеља да је направљена платформа за 
размену дечијих ствари и књига којој није могуће ограничити приступ, а како би платформа 
имала сврху за коју је намењена да ће он контролисати садржаје и огласе који ће се 
постављати. На самој платформи постављено је видео упутство о коришћењу и потребно је 
да родитељима одељења представник одељења строго скрене пажњу да је приликом 
размене робе искључиво родитељ детета одговоран за његову безбедност. 
Директорка школе изразила је забринутост због немогућности контролисања лица која 
постављају оглас као и безбедности деце приликом размене понуђене робе те изражава 
мишљење да Савет родитеља као предлагач платформе састави јасну поруку о могућим 
злоупотребама и одговорности родитеља о коришћењу исте. 
 

Неколико представника Савета родитеља пренело је став одељења о начину рада или 
оцењивања наставника физике Огњена Борчића, математике Јелене Аћимовић у одељењу 
6-3, математике Душана Радојевића. 
 
 
7. Упознавање са записником инспекцијског надзора 
 
 

Директорка прочитала извештаје инспекцијских надзора, предмете налога и 
утврђена чињенична стања.  
 
 
7. Разно 
 

Директорка школе обавестила је Савет родитеља да су почеле активности у вези са 
организацијом и реализацијом завршног испита као и календар активности о чему ће 
обавештење добити од својих одељењских старешина. 
 

Маја Верлашевић представник одељења 7/2 предложила је да Савет родитеља 
формира тим који би прошао кроз школу и констатовао потребе санације, а ради 
прибављања донација. 
 

Сенка Влатковић Одавић је изразила незадовољство због немогућности присуства  
седници Школског одбора за и изјавила је да подноси оставку на место члана Школског 
одбора из реда родитеља. 
 
 
 

 
Записничар                                                              Председник Савета родитеља                                                                                            
Јелена Будисављевић             Јасмина Белић 


